
Årsmötesprotokoll JLDK 

Datum: 2024-02-10 

Plats: Tallnäs, Skillingaryd 

Deltagare: Ett fyrtiotal medlemmar 

 

1. Ordförande Bo Johansson förklarar mötet för öppnat och hälsar alla välkomna. 
2. Röstlängden bordlades tills eventuellt behov uppstår. 
3. David Kurtsson valdes till mötesordförande. 
4. Magnus Enocson valdes till att föra protokollet. 
5. Bengt Eriksson och Bengt Gunnarsson valdes till att justera protokollet. 
6. Mötet ansåg att årsmötet blivit behörigen utlyst. 
7. Mötet godkände föreslagen dagordning. 
8. Styrelsen hade inga förslag till årsmötet. Bengt Eriksson hade skickat in en motion till 

årsmötet, vilken han föredrog. Motionen handlade om att klubben hur klubben skall 
räkna tävlingspoäng vid jaktprov, då en hund eventuellt poängsätts med ett ”KEB”. Mötet 
beslutade att bifalla motionen. Samt att skicka in motionen till årets dreverstämma. 

9. Styrelsen föredrog klubbens verksamhetsberättelse, som godkändes. 
10. Kassören föredrog klubbens kassarapport. Årets resultat blev ett plusresultat på omkring 

tjugoniotusen kronor. 
11. Revisorernas berättelse föredrogs. Inga anmärkningar fanns. 
12. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
13. Val av styrelseledamöter. Magnus Grahn, Daniel Fälth & Lars Karlsson valdes som 

styrelseledamöter på två år. Detta enligt valberedningens förslag. 
14. Bo Johansson valdes till ordförande på ett år. 
15. Valberedningen tillsammans med styrelsen föreslog att styrelsen inte skall bestå av 

några suppleanter utan endast av ordinarie ledamöter. Detta medges av stadgarna. 
Magnus Enocson & Johanne Kanstedt valdes till ordinarie ledamöter på två år. Andreas 
Sedin och Arnold Pettersson valdes till ordinarie ledamöter på ett år. 

16. Jonas Paulsson & Bo Malmsten valdes till revisorer. 
17. Sune Hansson & Bo Andersson valdes till revisorssuppleanter. 
18. Verksamhetsplanen för 2024 föredrogs, med en justering. Drevprov för RR-hundar kan 

genomföras t.o.m sista februari. 
19. Budgeten för kommande år föredrogs, budgeterat resultat visar på ett minusresultat om 

ca. trettioniotusen kronor. Till stor del hänförligt till DS 2024. Mötet antog föreslagen 
budget. 

20. Mötet beslutade att reseersättning om 25:-/mil utgår till styrelsemöten, kollegie, DS, 
sydsvenskans möten och ordförandekonferenser. 

21. Styrelsen informerade om att klubben har möjlighet att skicka 13 st DS-delegater till DS. 
Dessa utses av styrelsen. 

22. Val av valberedning. Josefin Börjesson valdes på två år och Simon Andersson och Jonas 
Gustavsson valdes på ett år. Simon Andersson valdes till sammankallande. 

23. Övriga frågor. Kan klubben göra något i ”vargfrågan”? Detta kom som ett medskick från 
en icke närvarande medlem. Mötet föreslog att styrelsen skall motionera om detta till 
DS. 

24. Bo Johansson förklarade mötet för avslutat. 
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